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Referat Teams udvalgsmøde d. 16/5-2024 

 
Tilstede: Kristian Kamp, Karl Brynningsen, Torben Kristiansen, Aase Damgaard, Kurt Nørregaard Jeppe-

sen. 

 

Kristian: 

SUP 

Kører stadigvæk – skal igang med 5 træning med U10 og U11.  

KK står for tilmelding. Der er udsendt formular til klubberne, hvor de melder til og fra.  Fungerer godt.  

Carsten – laver program efter hvad børnetræning skal indeholde. Der er fin opbakning blandt trænerne til 

SUP. 

Vi er ikke helt så højt i antal som tidligere - i morgen kommer der 34 piger. Niveauet er ikke så højt som 

tidligere.  

 

U13-14 

Liga 1 og 3 på U14, U13 er sløjfet.  

Der er kørt 36 spillersamtaler igennem, på en ny måde, som fungerer bedre.  

Nu skal vi i gang med at stille holdene til næste sæson.  

Der har været en sag over længere tid - som i sidste weekend eskalerede og blev meget personligt. KK har 

afholdt møde med forældre. Og der er aftalt spilleregler for hvordan der fremadrettet skal kommunikeres.  

Ellers et fint træningsmiljø.  Og der er justeret på kamptilbud til spillerne.  

 

U16 

Første sejr er i hus       

Vildt – når vi tænker på at holdet primært består af U14 spillere der har spillet Liga 3. Så forhåbentlig 

fortsætter den udvikling. Stor ros til trænerne for det arbejde der er lavet.  

 

U19  

Svær sæsonstart, men mange skader.  Det er på vej i en bedre retning.  

 

Senior: 

Her går det godt.  

Træningslejr og trænerindsats gør, at holdet er et fantastisk sted og har god energi  

 

Vi er ved at samle alle efterskole spiller op til den kommende U19 trup. Nogle er svære at få ”krogen i”. 

En enkelt har været på efterskole i Hjørring og bliver nok tilbudt kontrakt der.  

 

Mere aggressiv rekrutteringspolitik er iværksat, vi er ude i bedre tid.  

Der er flere relevante emner, som der arbejdes målrettet med. 

 

HOC Jesper er kommet godt i gang, og han er helt som vi kunne ønske os. Hans energi og hans kommu-

nikation med trænerne, er rigtig fint.  

http://www.vardeif.dk/
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Han har sat gang i gode elementer, som giver en mere moderne spilletid end tidligere.  

Vi vil rigtig gerne lave et heldags seminar med alle trænerne, hvor vi kan arbejde i dybden med de spille-

stile, som vi skal bruge fremadrettet.  Der skal selvfølgelig forplejning til et sådant arrangement.  

 

Vi har søgt og fået licens til 1. division.   

Midtvejsevaluering, hvor HOC var inviteret med. Vi har fået meget godt input, som vi kan arbejde med, 

så vi er klar til den nye sæson.  

I det hele tage trimmer vi os, og gør os skarpe - så vi har noget mere professionelt og strømlinet at viser 

frem til sponsorer mv.  

 

Vi vil gerne skabe en rød tråd fra U13 til Senior.  

 

Kommentarer til KK: 

Kurt: Dejligt at Jesper HOC er kommet og har gjort en flot indsats.  Dejligt at han også ser Senior og ikke 

kun ungdom.  

 

 

Kurt: 

Budget gennemgået – med de tal vi kender, vil vi ved udgangen af juni måned ramme et overskud i for-

hold til budgettet på ca. kr. 22.500 

Udkast til næste års budget gennemgået.   

Kontingent forslag gennemgået, hvor der er en stigning for U19, U16 og Senior førsteholdstruppen med 

kr. 500. pr år.  

 

 

I forhold træningslejr skylder vi klubben kr. 43.000 fra træningslejren i Tyrkiet (dette er ikke indregnet i 

det endelige resultat).  

KK fortæller at der er to træner/HL der har fået lov til at få en rosevin fra Vinspecialisten som de tager ud 

af deres sortiment, og vi har fået lov at sælge. Vi kan tjene ca. kr. 40 pr flaske.  

Vi skal allerede nu i gang med at samle penge til næste års træningslejr.  

 

Støtteforeningen: 

Der er en rigtig skidt situation i forhold til sponsorater og genforhandling af eksisterende sponsorer og 

hjertesponsorater. Situationen er yderst alvorlig og vi kan ikke præsterer det budgetteret beløb, hvis der 

ikke sker noget drastisk – her menes EFB samarbejde eller anden stor investor/partner.  

Vi skal have forældrene indkaldt til ”krisemøde” – et møde der afholdes, efter det planlagte møde med 

EFB og borgmestrene for Varde og Esbjerg 3/6 24.  Et møde, hvor vi skal forsøge deltagelse af erhvervs-

drivende og Pro Varde. Oplæg ved Janni Arnth eller Per Rud fra HB Køge. 

Mødedato forslag 17/6 24  

 

Aase: 

Forslag om, at vi mødes oftere, og får løst nogle af de opgaver som trænger sig på, og skal løses, for at vi 

står et bedre sted i fremtiden.  

http://www.vardeif.dk/
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KK: 

• Der har været ”boldrums-møde” hvor trænerne efterspørger synlig ledelse fra Udvalget. Så et øn-

ske om, at vi møder op og bliver mere synlige.  

• Undersøgelser af kontingent i andre klubber, eks. Silkeborg og Vildbjerg og AaB hvor kontingent 

er kr. 3800 og derudover en del fastlåste opgaver. På samme måde har andre klubber dyrere kon-

tingent og yderligere fastlagte udgifter. Højdespringeren er Kolding men et halvårligt kontingent 

på kr. 5000.   Tanker vi måske skal overveje og drøfte, om vi skal tage i anvendelse.  

• Der har været et møde med Bent Jakobsen fra Søndergård – en pensionist – som er meget interes-

seret i Pige-/Kvinde fodbold. Han har lavet mange træningslejre i Tyskland, og han mange kon-

takter.  Der har været talt om, hvad han evt. kan hjælpe os med – evt kontakt til en Tysk klub som 

vi kan udveksle med.  Evt. invitere ham med til et udvalgsmøde, hvor han kan fortælle mere om, 

hvad han kan hjælpe os med, og hvordan det afregnes.  

• I 25-27 licens bliver det et krav, at der er en ungdomsudviklingstræner. Det skal vi forberede os 

til.  Jan – træner fra Silkeborg har henvendt sig – men KK har møde med ham på lørdag. 

 

http://www.vardeif.dk/

